
EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM  
KOLLÉGIUMI HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

NÁNDORFEJÉRVÁRI ÚTI KOLLÉGIUMI  
HALLGATÓI RÉSZEGYSÉG  

1117 Budapest, Nándorfejérvári út 13.

Iktatószám: 

ELTE Nándorfejérvári úti Kollégium Diákbizottsági rendes ülése  

2024. szeptember 23. (hétfő) 20:00 ELTE Nándorfejérvári úti Kollégium, 

115-ös szoba

Weinhoffer Péter elnök úr 20:04-kor megnyitotta az ülést, köszöntötte a megjelenteket, és 

mandátumellenőrzés után megállapította, hogy az ülés 5 fővel határozatképes. 

Weinhoffer Péter felkérte Sinkó Renátát a jegyzőkönyv vezetésére, amit az ülés 4 igen 

szavazattal, 1  tartózkodással egyhangúlag elfogadott. 

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők voltak: 

1. Elnöki beszámoló

2. Diákbizottsági tagok beszámolói

3. Aktualitások

4. Egyebek

A napirendi pontokhoz módosítási javaslat nem érkezett, az ülés egyhangúlag elfogadta 

azt. 
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1. Elnöki beszámoló 

Weinhoffer Péter elnök úr beszámolt a nyáron végzett tevékenységeiről. A nyári festési 

munkálatok felügyelte, majd a festett helyiségek állapotát ellenőrizte. Részt vett az elsőéves 

felvételi eljárásban, majd ezt követően a kollégiumi szétosztást és szobabeosztást készítette el. 

Nyár végén sort kerített a lakóegységek leltározására is. Weinhoffer Péter a szeptember 2-4-ei 

beköltöztetést koordinálta, feladata volt a hallgatói kérdések megválaszolása, az Erasmuson 

részt vevő hallgatók tájékoztatása. Szeptember 5-én felügyelte a Tanítsunk Magyarországért 

program bemutatkozó standját az 1. emeleti folyosón. A szeptemberben lezajló az események 

(Ismerkedési est és Gólyaavató) koordinálásában is részt vett. Mindezek mellett a kitöltött VHE 

pártolói tagsági nyomtatvány rögzítette Excel-táblázatban, majd a szkennelésére is sor került, 

illetve a 2024/2025-ös évre tájékoztató posztereket, dokumentumokat (nyomtatóügyelet, 

közösségszervezői tevékenységek listája, eseményposzterek) készített, amit ki is plakátolt a 

kollégiumban. Beszámolójában említette leendő terveit a közeljövőre vonatkozóan: 

szobaellenőrzés ideje, Közgyűlés október 8-15. között, a DB leendő tagjainak kiválasztása, 

nyomtatóügyeletek beosztása. 

A beszámolóhoz kérdés, hozzászólás nem érkezett, az ülés 4 igen, 0 nem, 1 tartózkodás 

mellett elfogadta azt. 

2. Diákbizottsági tagok beszámolói 

2/1. Iván Levente 

Iván Levente alelnök úr a nyár folyamán kérvények bírálásában segédkezett, illetve 

Weinhoffer Péter elnök úrral egyeztetett a kollégiumi szétosztásról és a szobabeosztásról. 

Említést tett még a beköltöztetésről, amikor a szeptember 3-ai napon segédkezett Weinhoffer 

Péternek a hallgatók tájékoztatásában. Szeptember folyamán a Gólyaavató eseményen vett 

részt, ahol állomást is vezetett. 
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A beszámolóhoz kérdés, hozzászólás nem érkezett, az ülés 4 igen, 0 nem, 1 tartózkodás 

mellett elfogadta azt. 

2/2. Orbán Áron 

Orbán Áron a nyáron külföldi munka miatt inaktív volt, szeptember elején érkezett haza. 

A szeptemberi időszakban a gólyák beilleszkedését segítette a kollégiumban, a Gólyaavató 

eseményen csapatkapitányként tevékenykedett. Beszámolójában tett egy programjavaslatot, egy 

előadást a nyári élményeinek témájában, megnevezve a pontos időpontot és helyet az 

eseménynek. 

A beszámolóhoz kérdés, hozzászólás nem érkezett, az ülés 4 igen, 0 nem, 1 tartózkodás 

mellett elfogadta azt. 

2/3. Bohács Berta 

Bohács Berta a nyári időszakban elmondása szerint nem sok időt töltött a kollégiumban 

különböző elfoglaltságok miatt, emiatt nem tudott sokszor segédkezni a nyári feladatokban. 

Szeptember elején kiment Erasmusra, azóta távolról segíti a Diákbizottság munkáját.  

A beszámolóhoz kérdés, hozzászólás nem érkezett, az ülés 4 igen, 0 nem, 1 tartózkodás 

mellett elfogadta azt. 
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2/4. Sinkó Renáta 

Sinkó Renáta a nyári időszakban a nyári munkálatok felügyelésében segédkezett, illetve 

részt vett az elsőéves felvételi eljárásban. Weinhoffer Pétert segítette a kollégiumi szétosztásnál, 

illetve a szobabeosztásnál, ehhez táblázatot készített. A kollégiumi felszereltség leltárát 

elvégezte, ezt egy Excel-táblázatban felvezette, majd elküldte a diákbizottsági elnöknek, a 

nevelőknek, illetve az NFK gazdasági titkárának. Szeptember során segédkezett az Ismerkedési 

est és a Gólyaavató szervezésében, az eseményekhez szükséges beszerzéseket elvégezte. A 

Gólyaavató eseményen állomást is vállalt. A hónap során folyamatosan nyomtatóügyeleteket 

vállalt. 

A beszámolóhoz kérdés, hozzászólás nem érkezett, az ülés 4 igen, 0 nem, 1 tartózkodás 

mellett elfogadta azt. 

3. Aktualitások 

Weinhoffer Péter beszélt az árvízvédelemről, beszámolt arról, hogy ennek az eseménynek 

a promócióját továbbosztotta és sarkallta a diákbizottsági tagokat a segédkezésre. Megosztotta 

a jelenlévőkkel a következő kollégiumi esemény dátumát (Halloween - november 4. hétfő este 

20:00). 

4. Egyebek 

Weinhoffer Péter megemlítette, hogy szeretné ebben az évben az Utánpótlásképzés 

eseményének mihamarabbi megvalósulását, hiszen fontosnak tartja, hogy minél több hallgatót 

be tudjunk vonzani a képzésekbe, ezzel is segítve a Diákbizottság folyamatos feltöltését. 
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Sinkó Renáta beszámolt arról, hogy a júniusban gyűjtött adományokat szeptemberben 

sikeresen elszállították.  

Bohács Berta tett fel kérdést arról, hogy a kollégium alagsorában lévő Kaktusz Büfé 

megszűnt-e már, erre Weinhoffer Pétertől kapott választ, aki felvázolta, hogy július 6-ig tartott 

a szerződésük, így a büfé végleg bezárt. 

Weinhoffer Péter diákbizottsági elnök úr 20:44-kor lezárta az ülést. 

 

A jegyzőkönyv részét képezi 1 melléklet. 




